
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji Finansów Publicznych  
(nr 148)

 z dnia 15 kwietnia 2021 r.

IX kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





m.s.s.                3
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Komisji Finansów Publicznych (nr 148) 
15 kwietnia 2021 r. 
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Henryka 
Kowalczyka (PiS), przewodniczącego Komisji, wprowadziła: 

– zmiany w składzie osobowym Podkomisji stałej do monitorowania wyko-
rzystania środków unijnych. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Anna Woźniak, Łukasz Żylik – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Witam ponownie członków Komisji Finansów Publicznych. Jesteśmy gotowi do rozpoczę-
cia posiedzenia. Proszę zatem o uruchomienie głosowania w celu stwierdzenia kworum. 
Sekretariat Komisji informuje, że kworum już mamy. 
Wobec tego otwieram posiedzenie Komisji Finansów Publicznych. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje zmiany w składzie osobowym podkomi-

sji stałej do monitorowania wykorzystania środków unijnych. Równocześnie informuję, 
że posiedzenie zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 
regulaminu Sejmu. Wobec powyższego nie jest możliwe wprowadzenie zmian w porządku 
dziennym posiedzenia. Informuję, że posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem 
środków komunikacji elektronicznej, umożliwiających porozumiewanie się na odległość. 
Chęć  zabrania  głosu  proszę  zgłaszać  za pośrednictwem  sekretariatu Komisji,  drogą 
mailową  lub  telefoniczną.  Głosowanie  –  za pomocą  legitymacji  poselskiej  logujemy 
się do urządzeń głosowania dla posłów na sali, natomiast posłowie poza salą głosują 
za pomocą tabletów. 
Przystępujemy do realizacji porządku dziennego. Informuję, że w podkomisji stałej 

do monitorowania wykorzystania środków unijnych są dwa wakaty: po pani poseł Annie 
Gembickiej (Prawo i Sprawiedliwość) oraz pani poseł Joannie Musze z Koalicji Obywa-
telskiej. W związku z tym proponuję uzupełnić skład podkomisji zgodnie z ustalonymi 
przy  jej powstawaniu parytetami. Proszę zatem przedstawicieli klubów o zgłoszenie 
kandydatur.

Poseł Izabela Leszczyna (KO): 
Proszę o głos, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Proszę bardzo, pani przewodnicząca Izabela Leszczyna.

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Bardzo dziękuję. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, proponuję za panią Joannę 
Muchę powołać do podkomisji do spraw monitorowania wykorzystywania środków unij-
nych pana posła Michała Gramatykę, a jednocześnie uprzejmie proszę Wysoką Komisję 
o – znowu zgodnie z parytetami, o których pan przewodniczący mówił – odwołanie z tej 
podkomisji pani poseł Pauliny Hennig-Kloski i na jej miejsce powołanie mnie – poseł 
Izabeli Leszczyny. 
Bardzo proszę Wysoką Komisję o przegłosowanie, ale, panie przewodniczący, proszę 

mi pozwolić jeszcze jedno zdanie... 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Proszę bardzo.
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Poseł Izabela Leszczyna (KO):
...powiedzieć na inny temat, ale nie chcę już później zabierać głosu. Jako wiceprzewodni-
cząca Komisji Finansów uprzejmie proszę pana przewodniczącego, żeby zgłosił do pani 
marszałek Witek zachowanie pana posła, pana ministra Budy, ponieważ pan minister 
Buda okłamał Komisję Finansów, ponieważ o tym, że w Senacie jest informacja na temat 
funduszu odbudowy, pan minister Buda wie od miesiąca, bo miesiąc temu się nie stawił 
w Senacie na tę informację i od miesiąca wiedział, że będzie miał ją dzisiaj. W dodatku 
ma ją za godzinę, więc powinien był najpierw być na Komisji Finansów, a później w Sena-
cie. To jest naprawdę... Po prostu takie zachowanie członków rządu nie licuje z powagą 
Sejmu i bardzo proszę, żeby pan przewodniczący nie pozwalał tak bardzo źle traktować 
i lekceważyć siebie samego i Komisji Finansów. Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo, przekażę pani marszałek. 
W imieniu Klubu Parlamentarnego Prawo  i Sprawiedliwość w miejsce pani poseł 

Anny Gembickiej zgłaszam kandydaturę pani poseł Teresy Wargockiej. 
Mam nadzieję,  że wszyscy  zgłoszeni  kandydaci  –  pani  poseł Leszczyna  jest  tutaj 

obecna, ale pozostali również – są kandydatami uzgodnionymi i potwierdzili swoją wolę 
pracy w tej podkomisji. 

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Tak. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Ja mówię za panią poseł Teresę Wargocką, pani poseł za pana posła Michała Gramatykę, tak? 

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Tak jest, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
I równocześnie jest propozycja odwołania z podkomisji pani poseł Pauliny Hennig-Klo-
ski, korzystając z parytetów klubowych. Czyli zmiany możemy przyjąć łącznie? 

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Tak jest. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Proponuję przyjąć zmiany łącznie, czyli odwołanie z podkomisji pani poseł Pauliny Hen-
nig-Kloski, powołanie do podkomisji pana posła Michała Gramatyki, pani poseł Izabeli 
Leszczyny i pani poseł Teresy Wargockiej. Czy jest sprzeciw wobec tej propozycji? Nie 
słyszę. Nikt się nie zgłasza? 
Stwierdzam zatem, że zmiany w składzie osobowym podkomisji do spraw monitoro-

wania wykorzystania środków unijnych zostały dokonane. 
Dziękuję  bardzo.  Na tym wyczerpaliśmy  porządek  dzienny  posiedzenia  Komisji. 

Zamykam posiedzenie Komisji, równocześnie informuję, że gdy znajdziemy salę, to zwo-
łam posiedzenie podkomisji w celu jej ukonstytuowania. Będzie informacja dla członków 
podkomisji. 


